

2020 the 4th International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences

Jan 17-19, 2020

Wuhan University, Wuhan, China

www.icmss.org

The International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences (ICMSS) is an annual academic event held in Wuhan once a year. ICMSS 2020 will be held during Jan 17-19, 2020 in Wuhan, China. It is supported by School of Computing, China University of Geoscience, China, Wuhan University, China, Asia Society of Researchers, etc. The aim of this conference is to provide a forum for the presentation and discussion of emerging Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences and for professional interactions. Additionally, it serves as a conduit for channeling advanced technology to the regional industry.

AUTHOR'S GUIDE

CALL FOR PAPERS

- Methods and Techniques for Software Development
- Software Maintenance
- Requirements Engineering
- Object-Oriented Technologies
- Model-driven Architecture and Engineering
- Re-engineering and Reverse Engineering
- Software Reuse
- **More topics, please visit at <http://www.icmss.org/cfp.html>**



PUBLICATION

ICMSS 2020 conference proceedings will be published in the conference proceedings, and submitted for **Ei Compendex** and **Scopus Index**, like the past 3 years.

SUBMISSION

1. For full paper and abstract, please upload it to the Electronic Submission System <http://www.easychair.org/conferences/?conf=icmss2020>
2. Send your enquiry to icmss_icmss@163.com
More details about submission, please visit at <http://www.icmss.org/sub.html>

IMPORTANT DATE

- Submission deadline: Sep. 1, 2019
Notification date: Sep. 25, 2019
Registration deadline: Oct. 10, 2019
Early bird deadline: Oct. 10, 2019

Supported by:



CONTACT

Ms. Elvira Liu / Ms.
(Conference Secretary)
icmss_icmss@163.com
+86-13258-11111-7





2020年第四届管理工程、软件工程与服务科学国际会议

会议时间：2020年1月17日-19日

会议地点：武汉大学国际学术交流中心

支持单位：



欢迎大家参加2020年第四届管理工程、软件工程与服务科学国际会议，该会议由武汉大学，中国地质大学(武汉)计算机学院，The Asia Society of Researchers (ASR)等联合支持。本次会议将再次于2020年1月17-19日在中国武汉大学学术交流中心召开。仅代表大会组委会，欢迎各界人士参加这次盛会，并领略美丽的武汉。

征稿

主题：关于管理工程、软件工程与服务科学

例如：软件开发的方法与技术，软件管理，风险分析，软件评估等

★详细信息请见：<http://www.icmss.org/cfp.html>

投稿方式

A 直接把文章发到会议邮箱：
icmss_icmss@163.com

B 上传文章到电子投稿系统：
<http://www.easychair.org/conferences/?conf=icmss2020>

★详细信息请见----<http://www.icmss.org/sub.html>

会议日程

- 2020年1月17日-参会人员现场签到并领取会议材料
- 2020年1月18日-特邀专家报告+作者报告(下午)
- 2020年1月19日-武汉大学学术考察

出版

大会录用论文将如前2年一样，出版到ICMSS 2020会议论文集，该论文集将提交Ei核心检索。ICMSS 2017和2018论文集都已被Ei核心和Scopus检索，ICMSS 2019论文集已有ACM出版，并将很快被Ei核心和Scopus检索。

重要日期

投稿截止时间：2019年9月1日

通知截止时间：2019年9月25日

注册截止时间：2019年10月10日

早鸟价注册截止时间：2019年10月10日

联系方式

会议秘书 刘老师

电话 13258-11111-7

会议邮箱 icmss_icmss@163.com